
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 21. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 349
Der var afsat 15 mio. kr. i 2015 til landskabs- og biotopforbedrende beplant-
ninger (støtte til læbeplantning) i den politiske aftale om landdistriktsprogram-
met for 2014-2015. Det synes ikke til at være afsat midler til ordningen i den
nuværende aftale om landdistriktsprogrammet fra 2016 til 2018,som regerin-
gen har indgået med SF og EL i april 2015. Kan ministeren bekræfte, at ord-
ningen med støtte til landskabs- og biotopforbedrende beplantninger ikke er
en del af landdistriktsprogrammet fra næste år, og kan ministeren oplyse, hvil-
ke begrundelser der ligger bag beslutningen om ikke at videreføre en velfun-
gerende ordning, der har fungeret uafbrudt gennem 40 år i den politiske aftale
om landdistriktsprogrammet for 2016-2018? Endvidere bedes ministeren op-
lyse, om han er enig i, at ordningen bidrager positivt til at bevare og fremme
den biologiske mangfoldighed ved at skabe gode levevilkår for dyr og planter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Mat-
thiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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